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Herlev Byskole  

 

 

Dato: 3.4.25 

Sted: Elv       

Deltagere:  

Skolebestyrelse:  

Morten N Nielsen, Trine Due-Boje Steengaard, Christina H. Lüthi, Janus M. Egenby, Mai Zeuthen 

Lindqvist, Marc Johansson og Betina Skovby 

Suppleanter:  Safa Poulsen 

Elevrådsrepræsentanter:  

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Dorthe Holst, Asbjørn Reffstrup 

Skolens ledelse:  

Helle Seliger  

Afbud: Thomas Sandau, Rasmus Kreilgaard, Dorthe Nørgaard, Janus M. Egenby, Naya Hviid-Hansen 

Punkt Uddybende kommentar Referat 

18.00 – 18.05 

Godkendelse 

af referat  

 

 

Asbjørn vælges til ordstyrer 

18.05 – 18.20 Orientering omkring sidste 
skoledag for 9. årg. v. Azam 
Azlani og Jacob Greve fra SSP. 

Azam og Jacob præsenterede planen for 
sidste skoledag for 9. årgang i Herlev. 
Bevæggrunden for det nye tiltag skyldes 
dels, at der er fokus på at mindske 
alkoholforbruget samt nogle uheldige 
episoder, der har været de sidst år i 
Fælledparken og Kongens have. 
Formålet er, at bibeholde skolernes egne 
traditioner, men samtidigt at skabe et fælles 
arrangement på tværs af skolerne i Herlev, 
et miljø uden alkohol og hvor alle kan være 
med. 



Der er hentet hjælp til forberedelsen af 
dagen fra firmaet, Ung energi. 
SSP har været ude på skolerne og høre de 
unges stemme ift. ønsker af aktiviteter og 
kunstnernavne.  Pt. Er der en konkurrence i 
gang for at finde et navn til arrangementet. 
Klasserne bliver hentet på skolen kl. 14.30 
og køres på Klauzdal, hvor klasserne skal 
lave en fælles blåbog på en graffitivæg. 
Derefter vil der være aktiviteter og musik fra 
forskellige kunstner frem til kl. 22.00 hvor 
festen slutter. 
Under hele arrangementet vil der være 
personale fra SSP, Ungdomsskolen, Klauzdal 
samt, samaritter, vagter og politiet. 
 
Reglerne er at dagen er uden alkohol, 
rusmidler, nikotinprodukter og skal man 
blive på området 
 
 
 
 
 
 

18.20 – 19.10 

Behandling af 

principper 

Behandling af: 

’Princip for forældremøder’ og 

’princip for forældres inddragelse 

i deres børns læring og trivsel på 

HBS’ (se vedhæftede principper)  

I ”princip for forældremøder” ønskes det at 
tilføje et punkt under skolebestyrelsens 
anbefalinger:  

- At ledelsen kan deltage i 1., 6. og 7. 
klasse 

- 2. forældremøde kan være 
temabaseret. 

Princippet er godkendt 
I ”Princip for forældres inddragelse i deres 
barns læring” 
Der ønskes at gense folderen for kontakt og 
trivselsforældre på mødet den 5. maj. 
Ellers er princippet godkendt. 
 

19.10 – 19.50 

Orientering fra 

skoleleder  

 - Biodiversiteten bliver flyttet, det starter i 
uge 15. Det betyder, at der kan være tung 
trafik. Det skulle dog ikke foregå omkring 
skoledagens start 

- Hegnet ved boldbanen sættes op. 
- Gulvet i idræt på Elv påbegyndes. 
- Fagfordelingen starter lige efter påske. 



- I maj starter eksamenerne og vi har 104 
elever der skal til prøve 

- 1. maj starter vores nye 0.0. elever 
- Vi afholder i år udeskole for basisskolen 
- 23. april afholdes infomøde for 

juniormesterlærerklasse. Der er 
ansøgningsfrist den 1. juni. 

Orientering fra 

formand 

 Christina orienterer om, at hun er ved at 

færdiggøre årshjulet for principper. 

Christina har møde med Thomas én gang 

om måneden. 

Orientering fra 

elevråd 

 Fælleselevrådet har til deres afslutning på 

året valgt at aflægge et besøg hos 

Borgmesteren. 

Orientering fra 

medarbejdere 

 Medarbejderne er også kommet i 
fagfordelingstanker. 
Der varmes op til nye 
overenskomstforhandlinger 
 

Orientering fra 

Skoleråd 

 Der er møde i næste uge 

19.50 – 19.55 

Evt. + lukket 

punkt 

 Evt.  

Kærlundevej bliver lidt udfordret, da der 

lægges fjernvarme. Det kan gå ud over 

parkeringssituationen. 

19.55 – 20.00 

Punkter til 

næste møde 

  Folder til kontakt og trivselsforældre 

genbesøges, Trine og Mai reviderer folder 

og kommer med oplæg på et kommende 

møde. 

 

 

  

 

 

 

   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


